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§ 1  Godkännande av dagordningen, val av justerare, 

anmälan av protokollet från förra sammanträdet 

Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av ordföranden 

och av Lars Bäck tisdag den 5 mars. 

Protokollet från rådets sammanträde den 5 december 2018 

anmäldes och lades till handlingarna.  

 

Ordförande Lars Jilmstad inleder med att berätta om sin 

bakgrund inom Svenskt näringsliv och övriga rådsmedlemmar 

gav en kortare presentation av sig själva. 

 

Lars Jilmstad betonar att det är av stor vikt att rådets arbete är 

transparent och i enlighet med stadsdelsnämndens instruktioner 

för rådet. 

 

 

§ 2 Genomgång av stadsdelsnämndens skrivelser i VP  

Sara Wrethed går igenom stadsdelsnämndens skrivelser om 

nämndens näringslivsarbete och uppdrag till förvaltningen. 

 

Lotsa företag som söker etablering i Farsta till 

fastighetsägare 

Förvaltningen har initierat kontakter med lokala fastighetsägare 

med syfte att skapa ett nätverk för att snabbt och enkelt hänvisa 

intressenter till lediga lokaler i Farsta stadsdelsområde. 

 

Välkomstbrev till företag 

Samtliga företag som är nyetablerade i Farsta kommer att få ett 

välkomstbrev med information om var man kan vända sig i 

staden med olika frågor. 

 

Utveckla rutiner för hur förvaltningen ska mäta företagens 

nöjdhet med förvaltningens näringslivsservice.  

Förvaltningen avser att försöka fånga in företagarnas nöjdhet med 

förvaltningens service och vilka för- och nackdelar som finns 

med Farsta som lokalisering för företag. 
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Förvaltningen kommer att genomföra en enklare undersökning. 

Förvaltningen kommer även att kontakta Farsta företagsgrupp om 

möjligheten att delta i deras egen undersökning bland deras 

medlemsföretag.  

 

Övriga aktiviteter 

Förvaltningen kommer att inventera stadsdelsområdets 

företagsområden och lokala centrum gällande trivsel- och 

trygghetsfrågor och vid behov initiera platssamverkan. 

 

 

§ 3 Diskussion om rådets aktiviteter under 2019 

FUN och stadsdelsförvaltningen ska genomföra träffar med det 

lokala näringslivet. Förvaltningen kommer att undersöka 

möjligheten för nämnd och förvaltning att göra ett platsbesök hos 

det nya kulturkluster som etablerats i Telestaden. Det är tre 

kulturverksamheter som nyligen etablerat sig i Telestadens 

lokaler i Larsboda, Sight, KKV och nu senast Ccap, dans och 

koreografi med Christina Caprioli. Sammantaget är det ett 

hundratal kulturarbetare som är verksamma inom Telestaden. 

 

Ett möte med företagare i Larsboda planeras i samband med att 

KTH/Open Lab presenterar sitt arbete med förslag till 

företagsområdets utveckling. Preliminära datum är 6:e, 10:e eller 

11:e juni. Se § 5. 

 

Rådet har ett uppdrag av nämnden att återkomma med förslag till 

åtgärder som leder till ökat företagande och fler arbetsplatser i 

stadsdelsområdet. Rådet ska även lämna förslag till nämnden om 

tydliga mål för verksamhetsområdet och hur dessa ska följas upp. 

Målsättning är att stadsdelsnämnden har ett underlag att ta 

ställning till vid nämndens sammanträde i maj månad. 
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§ 4  Information om påbörjat samarbete mellan KTH 

(Open Lab), Farsta Företagsgrupp, Farsta 

stadsdelsförvaltning och Invest Stockholm, gällande 

utvecklingen av Larsboda företagsområde. 

Thomas Kultti informerar om en KTH-kurs, Open Lab, som är på 

magisternivå.  Kursen erbjuder företag och organisationer att ge 

studenter olika projektuppdrag. Kursen lär ut en speciell metod 

för problemlösning. 

 

Näringslivsrepresentanter i Larsboda företagsområde och 

representanter för staden har gemensamt lämnat ett 

projektuppdrag till KTH/Open lab kring organiserade sätt att 

utveckla ett lokalt kluster.  

 

En arbetsgrupp av studenter har åtagit sig uppgiften och kommer 

att presentera sina förslag den 4:e juni. Förvaltningen kommer att 

bjuda in studentgruppen och företagare i Larsboda, samt 

stadsdelsnämnden till en presentation, förslagsvis den 5:e, 10:e 

eller 11:e juni. Projektuppdraget till KTH/Open Lab bifogas 

protokollet. 

 

§ 5  Nästa möte 

Nästa möte är den 3.e april kl.16.30 – 17.30. 

 

§ 6 Övriga frågor  

Rikard Werge frågar om förvaltningen känner till om företagare i 

Farsta använder digitala forum för kommunikation sinsemellan. 

Förvaltningen har ingen kännedom om det finns sociala media 

som används på ett organiserat sätt av det lokala näringslivet.  

Förvaltningen informerar i sammanhanget om att förvaltningen 

själv undersöker möjligheten att inrätta en så kallad mini-

webbsida, dvs en teknisk lösning för att upprätta en egen hemsida 

för nämndens och förvaltningens näringslivsarbete som ligger 

utanför Stockholm.se. 

 

§ 7  Sammanträdet avslutas 

Ordföranden avslutade sammanträdet. 


